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Zastupitelstvo města Luhačovice 
Z Á P I S 

6. zasedání Zastupitelstva města Luhačovice, 
které se konalo 01.06.2023 

od 15:00 h ve velké zasedací místnosti 
 
 
1. Zahájení a schválení programu 6. schůze zastupitelstva města 
 
Zasedání Zastupitelstva města Luhačovice bylo řádně svoláno starostou města Ing. Marianem 
Ležákem. 
 
Zasedání zahájil starosta města Ing. Marian Ležák za přítomnosti 17 členů Zastupitelstva 
města Luhačovice ve velké zasedací místnosti radnice v 15:03 h. Omluvena byla Mgr. Lenka 
Semelová, DiS.  
 
Pan starosta přivítal přítomné zastupitele, hosty i občany. Informoval o pořizování zvukového 
záznamu celého zasedání. Prezenční listina je přílohou tohoto zápisu, stejně jako jmenný 
seznam hlasování o jednotlivých usneseních.  
 
Vyhotovením zápisu pověřil Bc. Veroniku Vavrysovou a sčítáním hlasů Kateřinu Ozank. 
 
Ověřovateli zápisu určil Bc. Michala Kubelu a JUDr. Jiřího Zichu, Ph.D. 
 
Příchod MUDr. Rumpík 15:06 h. 
 
Proběhlo hlasování o programu jednání: Pro: 18 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0, program 
zasedání byl schválen.  
 
2.  Připomínky k zápisům ze 4. a 5. zasedání zastupitelstva města 
 
K zápisům ze 4. a 5. zasedání Zastupitelstva města Luhačovice nebyly vzneseny připomínky. 
 
3.  Kontrola plnění usnesení 
 
Příchod M. Slováková 15:07 h. 
 
Usnesení 60/Z4/2022-2026 - Zastupitelstvo města Luhačovice schvaluje poskytnutí věcného 
daru automatizovaného externího defibrilátoru s cenou pořízení cca 64.000 Kč Hasičskému 
záchrannému sboru Zlínského kraje, Přílucká 213, 760 01 Zlín. 
 
D. Mejzlík 
Dar byl předán 06. 04. 2023. 
 
Usnesení 63/Z4/2022-2026 - Zastupitelstvo města Luhačovice schvaluje prodej části pozemku 
parc. č. 1974/2 v k. ú. Kladná Žilín o celkové výměře cca 170 m2 do podílového spoluvlastnictví 
Ing. arch. XXXXX a Ing. XXXXX za cenu 572 Kč/m2 a úhradu nákladů spojených s převodem. 
 
D. Mejzlík 
Smlouva není uzavřena, žadatel nesouhlasí s cenou, bude probíhat další jednání. 
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Usnesení 64/Z4/2022-2026 - Zastupitelstvo města Luhačovice vyslovuje dle § 84 odst. 2 písm. 
p) zákona č. 128/2000 Sb., zákon o obcích, souhlas se vznikem pracovněprávního vztahu 
mezi Městem Luhačovice a členkou zastupitelstva města Mgr. Lenkou Semelovou, DiS. 
 
D. Mejzlík 
Byla uzavřena dohoda o provedení práce. 
 
Usnesení 65/Z4/2022-2026 - Zastupitelstvo města Luhačovice schvaluje podání žádosti o 
dotaci z programu EFEKT na projekt „Snížení energetické náročnosti a světelného znečištění 
veřejného osvětlení v Luhačovicích – II. etapa“ a schvaluje dofinancování projektu z rozpočtu 
města Luhačovice. 
 
D. Mejzlík 
Žádost je v přípravě. 
 
Usnesení 66/Z4/2022-2026 - Zastupitelstvo města Luhačovice schvaluje podání žádosti o 
dotaci Ministerstva zemědělství v programu Údržba a obnova kulturních a venkovských prvků 
na obnovu oken kaple v Polichně a schvaluje dofinancování projektu z rozpočtu města 
Luhačovice. 
 
D. Mejzlík 
Žádost byla podána 01. 02. 2023. 
 
Usnesení 67/Z4/2022-2026 - Zastupitelstvo města Luhačovice schvaluje podání žádosti o 
poskytnutí dotace Ministerstva vnitra na výdaje realizované v rámci projektu Města 
Luhačovice a Charity Luhačovice na podporu integrace držitelů dočasné ochrany na lokální 
úrovni v roce 2023. 
 
D. Mejzlík 
Žádost byla podána 10. 02. 2023. Dotace byla schválena. 
 
Usnesení 68/Z/2022-2026 - Zastupitelstvo města Luhačovice schvaluje předložení žádosti o 
nenávratný finanční příspěvek v rámci programu Interreg V-A Slovenská republika – Česká 
republika za účelem realizace projektu „Rozvoj spolupráce pre podporu cestovného ruchu v 
Obci Žaškov a Meste Luhačovice“, jehož cíle jsou v souladu s platným plánem rozvoje 
Zlínského kraje a schvaluje zabezpečení realizace projektu v souladu s podmínkami 
poskytnutí příspěvku a schvaluje zabezpečení finančních prostředků na spolufinancování 
realizovaného projektu z rozpočtu města Luhačovice ve výši 300 tis. Kč v souladu 
s podmínkami poskytnutí příspěvku. 
 
D. Mejzlík 
Čekáme na posouzení žádosti. 
 
Usnesení 88/Z4/2022-2026 - Zastupitelstvo města Luhačovice schvaluje: 
a) pořízení změny č. 5 Územního plánu Luhačovice zkráceným postupem dle § 55a zákona č. 
183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon), 
b) obsah změny č. 5 Územního plánu Luhačovice – změna využití plochy individuálního 
bydlení (BI) na plochy smíšené obytné (SO) na pozemcích parc. č. 414/7, parc. č. st. 263/2, 
st. 263/1, st.1651, parc. č. 450/17, 450/47 a parc. č. 2903 v k. ú. Luhačovice 
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a podmiňuje pořízení změny č. 5 úhradou nákladů na zpracování změny č. 5 a vyhotovení 
úplného znění územního plánu po jeho změně žadatelům Tichá Pavla, adresou Zahradní čtvrť 
L923, 763 26 Luhačovice, TOKO AGRI a. s., adresou Na Strži 1702/65, Nusle, 140 00 Praha 
4, Duháň Stanislav, adresou nám. 28. října 543, 763 26 Luhačovice. 
 
Čekáme na druhou cenovou nabídku, první jsme vyhodnotili jako neodpovídající. 
 
4.  Účetní závěrka města Luhačovice za rok 2022 
 
Ing. Personová 
Členové finanční komise (dále jen "FK") a finančního výboru (dále je "FV") projednali účetní 
závěrku města Luhačovice za rok 2022 dne 17.04.2023. Účetní závěrka města Luhačovice 
k rozvahovému dni 31.12.2022 byla předložena dle vyhlášky MF č. 220/2013 Sb.: 

• byly předloženy veškeré významné podklady stanovené vyhláškou,   
• výsledek hospodaření je předpokladem pro zajištění majetkové podstaty účetní 

jednotky, 
• bylo zjištěno, že schvalovaná účetní závěrka poskytuje věrný a poctivý obraz předmětu 

účetnictví a finanční situace účetní jednotky. 

Členové finanční komise a finančního výboru projednali návrh účetní závěrky města 
Luhačovice k rozvahovému dni 31.12.2022, Zprávu č. 170/2022/EKO o výsledku přezkoumání 
hospodaření města Luhačovice, IČ:00284165 (součást účetní závěrky) a na základě 
předložených dokladů nevznáší požadavky na doplňující informace a předložení účetních 
záznamů ke schvalování účetní závěrky. 
 
Závěr FK a FV: finanční komise a finanční výbor doporučují zastupitelstvu města schválit 
účetní závěrku města Luhačovice k rozvahovému dni 31.12.2022 a výsledek hospodaření za 
rok 2022 ve výši 45.682.787,09 Kč, zjištěný dle platných právních předpisů v oblasti účetnictví, 
převést do nerozděleného zisku minulých účetních období. 
  
Usnesení 104/R10/2023 - Rada města Luhačovice bere na vědomí účetní závěrku města 
Luhačovice k rozvahovému dni 31.12.2022 viz příloha č. 4/I a doporučuje zastupitelstvu města 
schválit účetní závěrku města Luhačovice k rozvahovému dni 31.12.2022 viz příloha č. 4/I. 
Výsledek hospodaření za rok 2022 ve výši 45.682.787,09 Kč, zjištěný dle platných právních 
předpisů v oblasti účetnictví, převést do nerozděleného zisku minulých účetních období. 
 
Příloha č. 4/I – Účetní závěrka za rok 2022 (není součástí textu) 
 
Usnesení 94/Z6/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
účetní závěrku města Luhačovice k rozvahovému dni 31.12.2022 viz příloha č. 4/I. Výsledek 
hospodaření za rok 2022 ve výši 45.682.787,09 Kč, zjištěný dle platných právních předpisů 
v oblasti účetnictví, převést do nerozděleného zisku minulých účetních období. 
Hlasování Pro: 19 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
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5. Závěrečný účet města Luhačovice a zpráva o hospodaření za rok 2022 
 
Ing. Personová 
Členové finanční komise (dále jen "FK") a finančního výboru (dále jen "FV") projednali 
závěrečný účet města Luhačovice za rok 2022 a Zprávu o přezkumu hospodaření města za 
rok 2022 dne 17.04.2023. 
   
Závěr FK a FV: finanční komise a finanční výbor berou na vědomí závěrečný účet a celoroční 
hospodaření města Luhačovice za rok 2022 a doporučují zastupitelstvu města 
schválit celoroční hospodaření a závěrečný účet města Luhačovice za rok 2022, a to bez 
výhrad. 
  
Usnesení 105/R10/2023 - Rada města Luhačovice bere na vědomí závěrečný účet města 
Luhačovice za rok 2022 viz příloha č. 5/I a doporučuje zastupitelstvu města schválit celoroční 
hospodaření města Luhačovice a závěrečný účet města Luhačovice za rok 2022, a to bez 
výhrad viz příloha č. 5/I. 
 
Příloha č. 5/I – Plnění příjmů a čerpání výdajů 2022 

Plnění příjmů a čerpání výdajů 2022 (v tis. Kč)     
  Schválený Rozpočtová Upravený Plnění % plnění k 
  rozpočet opatření rozpočet k 31.12.2022 upr. rozpočtu 
Daňové příjmy 97 722 0 97 722 124 350 127,25 
Nedaňové příjmy 24 880 2 311 27 191 27 697 101,86 
Kapitálové příjmy 80 150 230 346 150,59 
Přijaté dotace 41 599 18 355 59 954 52 395 87,39 
Příjmy celkem 164 281 20 816 185 097 204 788 110,64 
Běžné výdaje 127 984 5 725 133 709 123 286 92,20 
Kapitálové výdaje 63 965 24 006 87 971 61 300 69,68 
Výdaje celkem 191 949 29 731 221 680 184 586 83,27 
Saldo: Příjmy – výdaje -27 668 -8 915 -36 583 20 202   
Přijaté úvěry a půjčky 0 0 0 0   
Splátka úvěrů 8124 -8 000   -8 000 -8 000   
Operace z pen.účtů       12   
Prostředky minulých let 35 668   44 583 -12 214   
Financování celkem 27 668   36 583 -20 202   
Stav fin. prostř. k 31.12.       57 445   
Nedočerpaný úvěr k 31.12.       0   

 
Usnesení 95/Z6/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
celoroční hospodaření města Luhačovice a závěrečný účet města Luhačovice za rok 2022, a 
to bez výhrad viz příloha č. 5/I. 
Hlasování Pro: 19 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
 
6. Technické služby Luhačovice – čerpání investičního fondu 
 
Ing. Personová  
Ing. Josef Pučalík, ředitel příspěvkové organizace Technické služby Luhačovice, žádá o 
souhlas s čerpáním investičního fondu na akce v roce 2023 v předpokládané hodnotě 
4.447.000 Kč viz příloha č. 6/I. 
Jedná se jednak o upřesnění částek investičních akcí schválených v rámci rozpočtu města v 
březnu t. r. (v celkové výši 2,824 mil. Kč) a dále o využití prostředků převedených do 
investičního fondu z HV 2022 (který činil 1,698 mil. Kč). V investičním fondu po tomto čerpání 
zůstane na další akce cca 600 tis. Kč. 
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Usnesení 106/R10/2023 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města souhlasit 
s čerpáním investičního fondu příspěvkové organizace Technické služby Luhačovice ve výši 
4.447.000 Kč na akce v roce 2023 viz příloha č. 6/I. 
 
Závěr: rada města doporučuje přesunout položku statické zajištění zdi pod starým hřbitovem 
do položky oprava komunikací a chodníků.  
 
Příloha č. 6/I – Plán čerpání finančních prostředků na rok 2023 
 

 
 
Usnesení 96/Z6/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
souhlasí 
s čerpáním investičního fondu příspěvkové organizace Technické služby Luhačovice ve výši 
4.447.000 Kč na akce v roce 2023 viz příloha č. 6/I. 
Hlasování Pro: 19 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
 
7. Sportovní centrum Radostova – čerpání investičního fondu 
 
Ing. Personová  
Dne 15.12.2022 Zastupitelstvo města Luhačovice dne 15.12.2022 souhlasilo s čerpáním 
investičního fondu příspěvkové organizace Sportovní centrum Radostova Luhačovice na 
nákup nízkoenergetických úsporných svítidel pro sportovní halu a plovárnu ve výši 717.293 
Kč. Z důvodu přesunu této akce do roku 2023, navýšení ceny díky inflaci a připočtení 21 % 
DPH činí celkové náklady 1.209.067,09 Kč. 
Miroslav Talaš, ředitel příspěvkové organizace Sportovní centrum Radostova Luhačovice, 
žádá o souhlas s čerpáním investičního fondu na dofinancování nákupu nízkoenergetických 
úsporných svítidel pro sportovní halu a plovárnu viz příloha č. 7/I. 
  
Usnesení 107/R10/2023 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města souhlasit 
s čerpáním investičního fondu příspěvkové organizace Sportovní centrum Radostova 
Luhačovice ve výši 491.774,09 Kč na dofinancování nákupu nízkoenergetických úsporných 
svítidel pro sportovní halu a plovárnu viz příloha č. 7/I. 
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Příchod Mgr. Mgr. Janík 15:22 h. 
 
Ing. Plášek 
Bylo provedeno výběrové řízení? Jak se s tím popereme, jestli bylo provedeno vloni?  
 
M. Talaš 
Byly podány dvě nabídky. V současné době je možné regulovat výkon, kdy dosáhneme 
vyšších úspor, až na ¼ nákladů. Tím částečně dojde k pokrytí ceny.  
 
Ing. Plášek 
I tak mi navýšení připadá příliš vysoké.  
 
M. Talaš 
V původním návrhu se nepočítalo s tím, že si neuplatníme DPH, což se změnilo, a ještě se 
částka zvýšila o 20 %. Předtím se DPH neúčtovalo. Daňový poradce určil, že si zde DPH 
uplatnit nelze.  
 
Příloha č. 7/I – Plán čerpání finančních prostředků (není součástí textu) 
 
Usnesení 97/Z6/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
souhlasí 
s čerpáním investičního fondu příspěvkové organizace Sportovní centrum Radostova 
Luhačovice ve výši 491.774,09 Kč na dofinancování nákupu nízkoenergetických úsporných 
svítidel pro sportovní halu a plovárnu viz příloha č. 7/I. 
Hlasování Pro: 19 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
 
8. Rozpočtové opatření č. 2/2023 
 
Ing. Personová  
Usnesení 108/R10/2023 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
rozpočtové opatření č. 2/2023. 
 
Ing. Plášek 
Co je přístřešek v rámci projektu Interreg?  
 
D. Mejzlík 
O tom jsem mluvil v kontrole plnění usnesení – to je přístřešek na nádraží.   
 
Ing. Personová informovala o vývoji daňových příjmů, příjmů z loterií a poplatků z pobytu za 
období 1-5/2023.  
 
Usnesení 98/Z6/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
rozpočtové opatření č. 2/2023. 

Rozpočtové opatření č. 2/2023 
POL ORJ ORG Příjmy Výdaje Důvod 

5222 2203   3 000 Dar SDH Polichno 
5901 2203   -3 000 Rezerva ORJ Dary 
5179 3301   39 000 MěK - web 
6121 3743   350 000 Parkoviště za Alfa Marketem (úprava PD na dešťovku) 
5169 3772   140 000 Rekonstrukce ul. Ludkovická (podání žádosti o dotaci) 
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6121 3781   1 900 000 Přístřešek v rámci projektu Interreg 
6122 3705   500 000 Kamery ul. U Šťávnice  
5169 3771   180 000 Modernizace družiny, učeben ZŠ (výdaje veřejné zakázky) 
6121 3707   150 000 Revitalizace sídliště Masarykova (podklady k žádosti o 

dotaci) 
6121 3728   500 000 Zateplení budovy MěDK 
6111 3769   8 221 000 Kybernetická bezpečnost a eGovernment 
4216 3769  8 221 000  Dotace MMR eGovernment 
4216 3752  6 306 000  Doplatek dotace Rekonstrukce Sokolovny  
8115 9999  -2 547 000  Financování 

Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
 
9. Prodej části pozemku parc. č. 1437/21 v k. ú. Luhačovice 
 
Ing. Šůstek 
Byla doručena žádost Mgr. XXXXX a Ing. XXXXX o odkoupení části pozemku parc. č. 
1437/21 v k. ú. Luhačovice o výměře cca 135 m2 . Pozemek navazuje na pozemek parc. č. 
1437/2 v jejich spoluvlastnictví. 
  
Usnesení 65/R7/2023 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
prodej části pozemku parc. č. 1437/21 v k. ú. Luhačovice o výměře cca 135 m2 do podílového 
spoluvlastnictví Mgr. XXXXX a Ing. XXXXX za cenu 1.365 Kč/m2 a úhradu nákladů spojených 
s převodem.  
 
S. Duháň  
Není možné v tomto případě něco směnit? 
 
Ing. Šůstek 
Tady to nejde. žadatelé nemají jiné pozemky 
 
Proběhla diskuze o nutnosti prodávat tento pozemek a jeho případné využití pro umístění 
komunikace, chodníku a podélného parkování. 
 
Proběhlo hlasování o stažení bodu z programu jednání: Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 
Nehlasoval: 0, bod byl stažen z programu jednání.  
 
10. Prodej části pozemku parc. č. 33/2 v k. ú. Luhačovice 
 
Ing. Šůstek 
Byla doručena žádost manželů XXXXX o odkoupení části pozemku parc. č. 33/2 v k. ú. 
Luhačovice o výměře cca 50 m2. Pozemek navazuje na jejich pozemek u domu č. p. 154. 
  
Usnesení 67/R7/2023 - Rada města Luhačovice neschvaluje ke zveřejnění záměr města 
prodat část pozemku parc. č. 33/2 v k. ú. Luhačovice o výměře cca 50 m2. 
 
Ing. Plášek 
On to má ohraničené plotem směrem k cestě, takže využívá náš pozemek?  
 
Ing. Šůstek 
Nevyužívá.  
 
Proběhla diskuze. 
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Usnesení 99/Z6/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
neschvaluje 
prodej části pozemku parc. č. 33/2 v k. ú. Luhačovice o výměře cca 50 m2. 
Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  

 
 
11. Podání žádostí o dotace z Operačního programu Životní prostředí – fotovoltaické 

elektrárny 
 
Ing. Šůstek 
Státní fond životního prostředí vyhlásil v roce 2022 výzvu č. 11 zaměřenou na obnovitelné 
zdroje energie ve veřejných budovách: https://opzp.cz/dotace/11-vyzva/. 
  
Předmětem tří připravených a podaných žádostí o dotace je vybudování fotovoltaických 
elektráren (FVE) na střechách vybraných budov v majetku města – plovárny, sportovní haly 
Radostova a technických služeb. Žádostem o dotaci předcházela projektová příprava včetně 
smluv s EG.D na rezervovaný příkon a dalších povinných příloh. 
FVE plovárna – předpokládaný instalovaný výkon 77,28 kWp, náklady dle žádosti o dotaci – 
3,5 mil. Kč, požadovaná dotace – 1,57 mil. Kč, 
FVE sportovní hala Radostova – předpokládaný instalovaný výkon 42,42 kWp, náklady dle 
žádosti o dotaci – 2,2 mil. Kč, požadovaná dotace – 0,98 mil. Kč, 
FVE technické služby – předpokládaný instalovaný výkon 49,98 kWp, náklady dle žádosti o 
dotaci – 2,51 mil. Kč, požadovaná dotace – 1,13 mil. Kč. 
  
Usnesení 88/R8/2023 - Rada města Luhačovice schvaluje podání žádostí o poskytnutí dotace 
z Operačního programu Životní prostředí 2021-2027 na výstavbu fotovoltaických elektráren na 
budově plovárny, sportovní haly Radostova a Technických služeb Luhačovice, p. o. 
a schvaluje dofinancování projektů z rozpočtu města Luhačovice. 
 
Mgr. Mgr. Janík 
Je to podané jako tři samostatné žádosti?  
 
Ing. Šůstek 
Ano. 
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Usnesení 100/Z6/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
podání žádostí o poskytnutí dotace z Operačního programu Životní prostředí 2021-2027 na 
výstavbu fotovoltaických elektráren na budově plovárny, sportovní haly Radostova a 
Technických služeb Luhačovice, p. o. 
II. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
dofinancování projektů z rozpočtu města Luhačovice. 
Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
 
12. Likvidace majetku města 
 
Ing. Šůstek 
Projednání návrhu na likvidaci majetku města dle předložených návrhů likvidační a škodní 
komise ze dne 19.04.2023, přílohou je návrh na vyřazení položek v hodnotě nad 5.000 Kč. 
Zápis likvidační komise a protokoly s veškerým vyřazovaným majetkem jsou k dispozici 
v kanceláři odboru správy majetku ve druhém poschodí, dveře č. 207 u paní E. Hubáčkové. 
  
Usnesení 97/R9/2023 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
likvidaci majetku města dle předložených návrhů likvidační a škodní komise a doporučuje 
zastupitelstvu města uložit vedoucím organizací provést likvidaci vyřazeného majetku. 
 
Usnesení 101/Z6/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
likvidaci majetku města dle předložených návrhů likvidační a škodní komise. 
II. Zastupitelstvo města Luhačovice 
ukládá 
vedoucím organizací provést likvidaci vyřazeného majetku. 
Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
 
13. Žádost o dotaci z Operačního programu Životní prostředí – propustné povrchy – ul. 

Zahradní čtvrť 
 
Ing. Šůstek 
Operační program Životní prostředí podporuje mimo jiné projekty zaměřené na výměnu 
nepropustných povrchů za propustné. Aktuální výzva je otevřena max. do 31.10.2023. 
Předmětem žádosti je výměna povrchů komunikace ul. Zahradní čtvrť (páteřní komunikace, 
parkování a chodník). Zpracovává se projektová dokumentace a další podklady k žádosti 
o dotaci, hrubý úvodní odhad nákladů realizace cca 22 mil. Kč, dotace cca 18 mil. Kč. 
https://opzp.cz/dotace/19-vyzva/ 
  
Usnesení 110/R10/2023 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
podání žádosti o dotaci z Operačního programu Životní prostředí na akci „Propustné plochy, 
ul. Zahradní čtvrť v Luhačovicích“ a doporučuje zastupitelstvu města schválit dofinancování 
projektu z rozpočtu města Luhačovice. 
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Usnesení 102/Z6/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
podání žádosti o dotaci z Operačního programu Životní prostředí na akci „Propustné plochy, 
ul. Zahradní čtvrť v Luhačovicích“. 
II. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
dofinancování projektu z rozpočtu města Luhačovice. 
Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
 
14. Žádost o dotaci z Operačního programu Životní prostředí – propustné povrchy – 

parkoviště za Alfa marketem 
 
Ing. Šůstek 
Operační program Životní prostředí podporuje mimo jiné projekty zaměřené na výměnu 
nepropustných povrchů za propustné. Aktuální výzva je otevřena max. do 31.10.2023. 
Předmětem žádosti je výměna povrchů velkého parkoviště za Alfa marketem. Přepracovává 
se projektová dokumentace (z původní PD, která neřešila propustné povrchy) a další podklady 
k žádosti o dotaci. 
https://opzp.cz/dotace/19-vyzva/ 
  
Usnesení 112/R10/2023 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
podání žádosti o dotaci z Operačního programu Životní prostředí na akci „Rekonstrukce ploch 
alfa parkoviště v Luhačovicích“ a doporučuje zastupitelstvu města schválit dofinancování 
projektu z rozpočtu města Luhačovice. 
 
Usnesení 103/Z6/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
podání žádosti o dotaci z Operačního programu Životní prostředí na akci „Rekonstrukce ploch 
alfa parkoviště v Luhačovicích“. 
II. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
dofinancování projektu z rozpočtu města Luhačovice. 
Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
 
15. Žádost o dotaci z Integrovaného regionálního operačního programu – výstavba 

lávky a cyklostezky v ul. Družstevní 
 
Ing. Šůstek 
V novém evropském dotačním období v letech 2021-2027 pokračuje Integrovaný regionální 
operační program, mezi podporované aktivity patří i oblast infrastruktury pro cyklistickou 
dopravu. Aktuální výzva je otevřena max. do 27.09.2023. Výše dotace pro náš region je max. 
85 % ze způsobilých výdajů. 
Předmětem žádosti o dotaci je výstavba lávky a navazující cyklostezky v ul. Družstevní. 
Předpokládané náklady výstavby lávky jsou cca 12 mil. Kč, podklady k navazující cyklostezce 
směrem k „MATovi“ se připravují. 
https://irop.mmr.cz/cs/vyzvy-2021-2027/vyzvy/35vyzvairop 
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Usnesení 113/R10/2023 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
podání žádosti o dotaci z Integrovaného regionálního operačního programu 2021-2027 na 
výstavbu lávky a cyklostezky v ul. Družstevní v Luhačovicích a doporučuje zastupitelstvu 
města schválit dofinancování projektu z rozpočtu města Luhačovice. 
 
Proběhla diskuze.  
 
Usnesení 104/Z6/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
podání žádosti o dotaci z Integrovaného regionálního operačního programu 2021-2027 na 
výstavbu lávky a cyklostezky v ul. Družstevní v Luhačovicích. 
II. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
dofinancování projektu z rozpočtu města Luhačovice. 
Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
 
16. Žádost o dotaci ze Státního fondu dopravní infrastruktury – rekonstrukce chodníku 

ul. Masarykova 
 
Ing. Šůstek 
Statní fond dopravní infrastruktury vyhlásil dotační výzvu na podporu zvyšování bezpečnosti 
nebo plynulosti dopravy a zpřístupňování dopravy osobám s omezenou schopností pohybu 
nebo orientace. Výše příspěvku je max. 85 % ze způsobilých výdajů. Žádosti jsou přijímány 
do 30.06.2023. 
Předmětem žádosti o příspěvek bude rekonstrukce chodníku v ul. Masarykova, od křižovatky 
s ul. Krátká po odbočku k bytovým domům č. p. 1016 a 1017, včetně dvou přechodů pro 
chodce, které budou nově nasvětleny. Stávající litý asfalt bude nahrazen betonovou dlažbou. 
Předpokládané náklady realizace dle projektové dokumentace – cca 3,9 mil. Kč s DPH. 
https://www.sfdi.cz/poskytovani-prispevku/poskytovani-prispevku-zakladni-informace/ 
  
Usnesení 118/R10/2023 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
podání žádosti o příspěvek ze Státního fondu dopravní infrastruktury na akci „Luhačovice – 
chodník ulice Masarykova“ a doporučuje zastupitelstvu města schválit dofinancování projektu 
z rozpočtu města Luhačovice. 
 
Ing. Plášek 
Počítá se tam i s výjezdem záchranky?  
 
Ing. Šůstek 
Ano, plánovaný výjezd je už zapracován. 
 
Usnesení 105/Z6/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
podání žádosti o dotaci ze Státního fondu dopravní infrastruktury na akci „Luhačovice – 
chodník ulice Masarykova“ 
II. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
dofinancování projektu z rozpočtu města Luhačovice. 
Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
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17. Žádost o dotaci Ministerstva pro místní rozvoj – rekonstrukce ul. Ludkovická 
 
Ing. Šůstek 
Ministerstvo pro místní rozvoj vyhlásilo v dubnu výzvy k podání žádostí o poskytnutí dotace v 
roce 2023. Pro obce s počtem obyvatel 3.001–10.000 je vyhlášena výzva týkající se podpory 
obnovy místních komunikací. 
Podpora obnovy místních komunikací je ve výši max. 50 % nákladů, dolní limit dotace je 500 
tis. Kč, horní limit je 10 mil. Kč. Výzva končí 05.06.2023. 
Předmětem žádosti o dotaci bude rekonstrukce ulice Ludkovická – pouze místní komunikace, 
bez chodníků (chodníky budou rekonstruovány z vlastních prostředků města). 
https://mmr.cz/cs/narodni-dotace/podpora-a-rozvoj-regionu/podpora-rozvoje-regionu-
2023/podpora-obci-s-3001-10000-obyvateli 
  
Usnesení 119/R10/2023 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
podání žádosti o dotaci Ministerstva pro místní rozvoj na projekt „Luhačovice – rekonstrukce 
komunikace ul. Ludkovická“ a doporučuje zastupitelstvu města schválit dofinancování projektu 
z rozpočtu města Luhačovice. 
 
Mgr. Mgr. Janík 
Kolik je tam objem dotace?  
 
Ing. Šůstek 
Celkové náklady jsou cca 13,5 mil. Kč, dotace z uznatelných nákladů by byla cca 5,4 mil. Kč. 
 
Usnesení 106/Z6/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
podání žádosti o dotaci Ministerstva pro místní rozvoj na projekt „Luhačovice – rekonstrukce 
komunikace ul. Ludkovická“. 
II. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
dofinancování projektu z rozpočtu města Luhačovice. 
Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
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18. Podání žádosti o dotaci z Operačního programu Životní prostředí – propustné 

povrchy – ul. Mlýnská 
 
Ing. Šůstek 
Operační program Životní prostředí podporuje mimo jiné projekty zaměřené na výměnu 
nepropustných povrchů za propustné. Aktuální výzva je otevřena max. do 31.10.2023. 
Předmětem žádosti je výměna povrchů komunikace ul. Mlýnská. Zpracovává se projektová 
dokumentace a další podklady k žádosti o dotaci, hrubý úvodní odhad nákladů realizace činí 
cca 22,5 mil. Kč, dotace cca 17 mil. Kč. 
https://opzp.cz/dotace/19-vyzva/ 
  
Usnesení 120/R10/2023 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
podání žádosti o dotaci z Operačního programu Životní prostředí na akci „Propustné plochy, 
ul. Mlýnská v Luhačovicích“ a doporučuje zastupitelstvu města schválit dofinancování projektu 
z rozpočtu města Luhačovice. 
 
A. Vitteková 
To je nad těmi bytovkami?  
 
Ing. Ležák 
Ano, je to ta horní část a necháváme si nacenitčást spodní.  
 
Mgr. Tomalová 
Neplánovali jste dotáhnout optickou síť k jeslím? Máme tam problém.  
 
Ing. Šůstek 
To s touto akcí vůbec nesouvisí.  
 
Proběhla diskuze.  
 
Usnesení 107/Z6/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
podání žádosti o dotaci z Operačního programu Životní prostředí na akci „Propustné plochy, 
ul. Mlýnská v Luhačovicích“. 
II. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
dofinancování projektu z rozpočtu města Luhačovice. 
Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
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19. Žádost o dotaci z Národního plánu obnovy – rekonstrukce Městské knihovny 
Luhačovice (výtah) 

 
Ing. Šůstek 
Je očekáváno vyhlášení výzvy z Národního plánu obnovy (z evropských fondů) zaměřené na 
výstavbu, rekonstrukci a vybavení knihoven s cílem rozšíření její funkce jako kulturního 
a kreativního centra, pro knihovny v obcích do 10.000 obyvatel. Spoluúčast příjemce dotace 
je cca 21 % (DPH bude neuznatelným výdajem). 
Předmětem žádosti o dotaci bude vybudování výtahu v knihovně zajišťující bezbariérovost 
i pro horní patro budovy. Nyní je bezbariérově přístupné pouze přízemí (bočním vstupem do 
budovy). Hrubý odhad nákladů je cca 1,6 mil. Kč s DPH. 
  
Usnesení 121/R10/2023 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
podání žádosti o dotaci z Národního plánu obnovy na rekonstrukci knihovny v Luhačovicích 
a doporučuje zastupitelstvu města schválit dofinancování projektu z rozpočtu města 
Luhačovice. 
 
Proběhla diskuze o využití dotace na výtah až na půdu v knihovně.  
 
T. Smejkal se zeptal na odkup pozemku v Polichně.  
 
Ing. Šůstek informoval o aktuální situaci.  
 
A. Vitteková informovala o špatném stavu budky vinotéky u nádraží.  
 
Proběhla diskuze.  
 
Usnesení 108/Z6/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
podání žádosti o dotaci z Národního plánu obnovy na rekonstrukci Městské knihovny 
Luhačovice. 
II. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
dofinancování projektu z rozpočtu města Luhačovice. 
Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
 
22. Různé (od 16:00 hod.) 
 
20. Žádost o udělení výjimky z doby nočního klidu – Hotel Harmonie 
 
Ing. Ležák 
Byla doručena žádost o projednání udělení výjimky z doby nočního klidu viz příloha.  
 
Proběhla diskuze o stanovení dřívějšího ukončení hudební produkce.  
 
Ing. Plášek navrhl protinávrh udělit výjimku do 24:00 hodin.  
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Usnesení 109/Z6/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
uděluje 
výjimku z doby nočního klidu z důvodu konání venkovní hudební produkce na adrese 
Jurkovičova Alej 857, Luhačovice – Hotel Harmonie v termínu 16.06.2023 a 17.06.2023 v čase 
od 20:00 do 24:00 hodin.  
Hlasování Pro: 19 Proti: 1 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
 
21. Žádost o udělení výjimky z doby nočního klidu – Osadní výbor Řetechov 
 
Ing. Ležák 
Byla doručena žádost o projednání udělení výjimky z doby nočního klidu viz příloha.  
 
R. Kolařík navrhl protinávrh udělit výjimku do 02:00 hodin.  
 
Usnesení  
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
uděluje 
výjimku z doby nočního klidu z důvodu konání Pivních slavností v Řetechově v termínu 
08.07.2023 a 09.07.2023 do 02:00 hodin.  
Hlasování Pro: 3 Proti: 15 Zdrželo se: 2 Nehlasoval: 0 Usnesení: Nepřijato 
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Usnesení 110/Z6/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
uděluje 
výjimku z doby nočního klidu z důvodu konání Pivních slavností v Řetechově v termínu 
08.07.2023 a 09.07.2023 do 03:00 hodin.  
Hlasování Pro: 19 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
 
23. Informace ke zprávám z rady města 
 
Ing. Plášek 
Usnesení 50/R5/2023 – přípojka pro S. Duháně. O co šlo?  
 
S. Duháň vysvětlil situaci.  
 
Bude zaslána aktualizovaná žádost.  
 
Mgr. Mgr. Janík 
Usnesení 52/R5/2023 – SMART ČESKO – co je to za projekt a jaké budou výstupy?  
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D. Mejzlík 
Vytváříme strategický dokument, který bude prezentován Radě města pro další postup 
v oblasti chytrých řešení. 
 
Mgr. Mgr. Janík 
A jaký je cíl?  
 
D. Mejzlík 
Jednalo se nám spíše o získání příkladů dobré praxe pro nás a inspirování v nápadech, ale 
zatím bychom mohli být spíše my inspirací pro ostatní, i když jsme na samém začátku. 
V každém případě dokument Vám představíme a rozešleme.  
 
Ing. Plášek 
Usnesení 93/R9/2023 – společnost ARKÁDA Luhačovice, s. r. o. nám umožní využívat prostor 
za Elektrou? Co je to za společnost?  
 
D. Mejzlík 
Je to společnost pro tento jejich projekt.  
 
MUDr. Rumpík 
Jaký je vývoj situace s MANAGem?  
 
Ing. Ležák 
Chtějí stavět, je to neustále ve fázi přípravy stavby. Poslední termín zahájení stavby je příští 
rok.  
 
Proběhla diskuze.  
 
Mgr. Tomalová 
Usnesení 84/R8/2023 – pronájem pro výrobu sýrových sušenek – už zmizel záměr, že by to 
využívala škola jako cvičnou kuchyňku?  
 
Ing. Ležák 
Návrh tady zůstává, ale záleží na Zlínském kraji. Dostalo se to znovu do fáze vyjednávání.  
 
24. Informace o činnosti výborů zastupitelstva města 
 
Ing. Plášek – stavební výbor 
Stavební výbor poslal veškeré zápisy, zabýval se plánovanými změnami územního plánu. Dále 
se vleče stavba na Slunné, kde jsme zaslali vyjádření a řešíme parkování.  
 
Mgr. Mgr. Janík – finanční výbor 
Zápisy zastupitelé dostali, poslední setkání proběhlo dne 17.04.2023, kde jsme řešili 
závěrečný účet města. Také jsme formou e-mailu řešili rekonstrukci suterénu Sokolovny.  
 
Mgr. Lebloch – kontrolní výbor  
Sejdeme se v červnu. 
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25. Informace starosty a místostarosty 
 
Ing. Ležák 
Bude se podepisovat Deklarace o realizaci obchvatu, měli bychom se potkat dne 08.06.2023.  
 
U nádraží se dlouhodobě prodává pozemek, v současné době bude vypsána dotace na 
parkovací dům, kde bychom měli splňovat podmínky. Pokud by se nám podařilo koupit tento 
pozemek, mohli bychom vybudovat parkovací dům. Dotace je 85 %. 
 
MUDr. Rumpík se dotázal, zda by v tomto případě nebyla možná nějaká směna? 
 
Proběhla diskuze.  
 
D. Mejzlík informoval o přínosu, který doposud projekt SMART ČESKO měl, a sice že nám 
otevřel oči a vidíme nové příležitosti – nový modul pro městskou policii ve VEŘE atp. a dokázal 
nás propojit s obdobně smýšlejícími městy. 
 
Bude zaslán e-mail ohledně aktuální situace v oblasti odpadů.  
 
D. Mejzlík  
Kraj nás informoval, že proběhne velké sloučení sociálních služeb do větší organizace Sociální 
služby Olšava, p. o., která mimo jiné zahrnuje i místní Domov pro seniory Luhačovice a místní 
chráněné bydlení doposud vedené Sociálními službami Uherské Hradiště. 
 
26. Interpelace 
 
Ing. Plášek 
V zápisu ze stavebního výboru bylo, že bychom chtěli opravit výtluky „na Hrušce“, což se 
podařilo, a za to bych chtěl poděkovat.  
 
Ing. Ležák zopakoval R. Kolaříkovi, jaký bude postup realizace při poslední části rekonstrukce 
Sokolovny.  
 
Mgr. Tomalová informovala, že nejsou dodělány značky pro parkování u SVČ.  
 
Dr. Zicha 
Byl jsem na konferenci k veřejné správě.  
 
Dr. Zicha by chtěl otevřít téma ohňostrojů.  
 
Visí nám stará verze Jednacího řádu zastupitelstva na webu.  
 
Mgr. Prouzová 
Existuje nějaký plán opravy chodníků? Nebo je to jen na základě žádosti?  
 
Ing. Pučalík 
Existuje plán, co je navíc, tak se řeší na radě a případně v rámci zastupitelstva.  
 
Mgr. Mgr. Janík 
V jakém jsme stavu u Slovácké búdy?  
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Ing. Hrbáček 
Ke stavbě dřevěného přístřešku, jehož součástí jsou 3 dřevěné sudy bylo vydáno rozhodnutí 
o odstranění stavby.  Je možné, že stavebníci podají proti tomuto rozhodnutí odvolání. Po 
neúspěšném odvolání stavebníků proti rozhodnutí o pokutě, podali proti tomuto rozhodnutí 
žalobu ke Krajskému soudu. Celý spis týkající se obou staveb byl předán odvolacímu orgánu, 
který jej přeposlal k soudu. Ke stavbě kiosku jsou zatím řízení o odstranění stavby i 
dodatečném povolení v procesu.  

Mgr. Mgr. Janík 
Dostat regulaci do územního plánu je problematické, ale nemohl by být nějaký plán, který by 
vzalo na vědomí zastupitelstvo, visel by na webu pro investory?  
 
Ing. Ležák 
Můžeme to probrat na setkání v příštím týdnu.  
 
Proběhla diskuze o regulacích a územním plánu.  
 
Mgr. Mgr. Janík 
Visí nám billboard při vjezdu do města, který upozorňuje na naše akce, využijme jej i u druhého 
vjezdu do Luhačovic.  
 
Bc. Kubela 
Kdybychom měli regulativy k územnímu plánu, nemusíme číst zdlouhavé materiály. 
 
Bc. Kubela 
Jak to vypadá s Lidlem?  
 
Ing. Ležák 
Chtějí stavět, ale protože předělávají poslední návrh, stavba se posunuje určitě o rok.  
 
Bc. Kubela 
V současné době tady není masna, bude tady Sanytrák?  
 
Ing. Ležák 
Nevím o tom.  
 
Mgr. Lebloch 
Ve škole kolují letáky, že se zítra otevírá hřiště. Co je to za akci?  
 
Ing. Ležák 
Je to projekt pumptrucku, město zde není realizátor.  
MUDr. Rumpík poděkoval za opravu v ulici Lužné.  
 
MUDr. Rumpík 
Je nějaký časový horizont k dokreslení parkovacích míst v ulici Lužné?  
 
Ing. Ležák 
Museli bychom to probrat jako zastupitelé a připravit na příští rok do rozpočtu.  
 
MUDr. Rumpík 
Už je opravdu potřeba v Luhačovicích otevřít téma odpadů.  
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D. Mejzlík 
Víme o tom, budeme o tom psát teď už téměř v každých novinách.  
 
A. Vitteková 
Pozvánka na kácení máje u Domova pro seniory.  
 
T. Smejkal se dotázal na rekonstrukci střechy školy a zastávku v Polichně.  
 
Ing. Šůstek 
Měli jsme nabídku na opravu krovů. Nynější stav nevím, zjistím to a dám vědět. Zastávka byla 
poškozena a bude odvezena. Do doby postavení nové bude chodník zadlážděn. 
 
K. Gergela se dotázal, jak dopadly výpočty energií v příspěvkových organizacích.  
 
Ing. Personová 
Zatím nemáme podklady.   
 
K. Gergela 
Pozvání na divadlo dne 10.06.2023 do Kladné Žilín.  
 
Ing. Ležák 
Pozvání na Hradní stráž dne 22.06.2023. 
 
D. Mejzlík 
Pozvání na hotel Radun, kde proběhne 20. 6. křest knihy Nejkrásnější povolání a zároveň 
představení spolupráce mezi Městem Luhačovice a Nadací Tomáše Bati. 
 
27. Závěr 
 
Na závěr starosta města Ing. Marian Ležák poděkoval všem přítomným za účast na dnešním 
jednání a 6. zasedání Zastupitelstva města Luhačovice ukončil v 17:33 h. 
 
 
 
 
 
Ing. Marian Ležák     Daniel Mejzlík 
starosta města     místostarosta města 
 
 
 
 
Ověřovatelé: Bc. Michal Kubela ………………………………………. 
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            JUDr. Jiří Zicha, Ph.D. ...………………………………………. 
    
datum podpisu: ………………………. 
 
Zapsala: Bc. Veronika Vavrysová .………………………………. 
 
datum vyhotovení zápisu: 09.06.2023 


